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Høringssvar til budget 2022 fra MED-udvalget Hornslet Skole 

 

MED-udvalget ved Hornslet Skole udtaler: 

 

Med-udvalget noterer med tilfredshed, at en udbygning af Hornslet Skole og 

udvikling af byen generelt er tilgodeset i budget 2022. 

 

Udeundervisning er et fokuspunkt i undervisningen i den danske folkeskole. Her er vi 

udfordret på daglig basis, fordi vi mangler plads både ude og inde.  

Skolen er blevet udbygget flere gange og hver gang er det udearealerne som bliver 

beskåret. Sidste udbygning var pavilloner på halvdelen af parkeringspladsen og den 

anden halvdel har vi nu været nødt til at inddrage til udeareal for børnene. Antallet af 

børn på Hornslet Skole er stødt stigende og samtidig bliver udearealerne mindre og 

mindre og det gør det svært at udøve den pædagogiske praksis, som vi gerne vil.  

 

Så vi ser frem til den nye skole og håber meget, at den lagte tidsplan kan overholdes 

og at den planlagte opdatering af den nuværende skole på Ballesvej følger lige efter. 

Vi ser også en øget trafik gennem byen - og vi noterer derfor også med tilfredshed, 

at der er planer om et trafiklys ved Stadionvej. Sikker skolevej er supervigtigt at 

prioritere. 

 

Med venlig hilsen 

MED Hornslet Skole.  


